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東華學院聖誕聯歡會
Tung Wah College Christmas Party
東華三院主席暨東華學院校董會主席鄧明慧女士（第一排右十）、東華三院副主席暨

東華學院校務委員會主席曾慶業先生（第一排右九）、董事局成員，以及東華學院校長

陳慧慈教授（第一排右十一）一同出席聖誕聯歡會，向各東華學院同事送上節日祝福。

Ms. TANG Ming Wai, Mandy (first row, right 10), Chairman of TWGHs cum Chairman 

of Board of Governors of TWC, Mr. TSENG Hing Yip, York (first row, right 9), 

Vice-Chairman of TWGHs cum Chairman of College Council of TWC, along with 

other Board Members and Professor Sally CHAN (first row, right 11), President of 

TWC, attended the Christmas Party and shared festive blessings with TWC staff.

東華三院轄下醫院舉行聖誕慶祝活動。本院主席暨轄下4間醫院醫院管治委員會

主席鄧明慧女士及董事局成員出席活動向各同事送上節日祝福。

The hospitals under the Group threw parties in celebration of Christmas. 

Ms. TANG Ming Wai, Mandy, Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital 

Governing Committee of 4 Hospitals, and other Board Members attended 

these events, where they shared festive joy and blessings with fellow 

colleagues.
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本院轄下4間醫院聖誕慶祝活動
Christmas Celebrations at 
4 TWGHs Hospitals

本院主席暨東華醫院醫院管治委員會主席鄧明慧女士（右九）及東華醫院醫院行政總監曾巧峰醫生（右八）與醫院管治
委員會委員、董事局成員及嘉賓合影留念。
At the Christmas Party of TWH, Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right 9), Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital 
Governing Committee of TWH, and Dr. Flora TSANG (right 8), Chief Executive of TWH, took a group photo with members of 
Hospital Governing Committee, Board Members, and distinguished guests.

本院主席暨廣華醫院醫院管治委員會主席鄧明慧女士(前排左十)、醫院管理局
九龍中醫院聯網總監張復熾醫生(前排左九)、廣華醫院醫院行政總監鄧錦成醫
生(前排左十一)連同醫院管治委員會委員、董事局成員及嘉賓與廣華醫院同事
一同歡度聖誕。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, left 10), Chairman of TWGHs cum 
Chairman of Hospital Governing Committee of KWH, Dr. Eric CHEUNG (front row, 
left 9), Cluster Chief Executive of Kowloon Central Cluster of the Hospital 
Authority, Dr. TANG Kam Shing (front row, left 11), Hospital Chief Executive of 
KWH, celebrated Christmas together with members of the Hospital Governing 
Committee, Board Members, guests and staff of KWH.

本院主席暨東華東院醫院管治
委員會主席鄧明慧女士致辭。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy, 
Chairman of TWGHs cum 
Chairman of Hospital Governing 
Committee of Tung Wah 
Eastern Hospital, delivered a 
speech.

本院副主席暨東華三院馮堯敬醫院醫院管治委員會
委員李曠怡先生（左三）及東華三院馮堯敬醫院
醫院行政總監陳金海醫生（左四）聯同嘉賓進行切
燒豬儀式。
Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (left 3), 
Vice-Chairman of TWGHs cum Member of Hospital 
Governing Committee of TWGHs Fung Yiu King 
Hospital, hosted a Roasted Pig-cutting Ceremony, 
along with Dr. CHAN Kam Hoi (left 4), Hospital Chief 
Executive of TWGHs Fung Yiu King Hospital, and 
other guests.

本院主席暨東華三院黃大仙醫院醫院管治委員會主席鄧明慧女士(左七)、醫院管理局九龍中
醫院聯網總監張復熾醫生(左八)、東華三院黃大仙醫院醫院行政總監陳允健醫生(左六)連同
醫院管治委員會委員、董事局成員及嘉賓進行祝酒儀式。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 7), Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital Governing 
Committee of TWGHs Wong Tai Sin Hospital, Dr. Eric CHEUNG (left 8), Cluster Chief Executive 
of Kowloon Central Cluster of the Hospital Authority, Dr. Frank CHAN (left 6), Hospital 
Chief Executive of TWGHs Wong Tai Sin Hospital, members of Hospital Governing Committee, 
Board Members and guests proposed a toast together at the Toasting Ceremony. 

2.122.12活動消息
LATEST NEWS

港島東醫院聯網周年策略計劃工作坊2024
Annual Planning Workshop 2024 of 
Hong Kong East Cluster
是次工作坊匯聚醫療專業人員、醫院管理人員及相關持份者，共同探討醫院管理局港島東醫院聯網的未來發展方向，力求提高服務質素。

The Workshop brought together healthcare professionals, hospital administrators, and stakeholders concerned to discuss the 

future development of Hong Kong East Cluster of the Hospital Authority, for enhancing the quality of healthcare services.

東華醫院聖誕聯歡會暨員工頒獎典禮2024
Tung Wah Hospital (TWH) Christmas Party cum Staff Award Presentation Ceremony 202418.1218.12

廣華醫院聖誕聯歡會2024
Kwong Wah Hospital (KWH) Christmas Party 20243.123.12

東華三院黃大仙醫院聖誕聯歡會2024
TWGHs Wong Tai Sin Hospital Christmas Party 202416.1216.12 東華三院馮堯敬醫院聖誕聯歡會暨員工頒獎典禮2024

TWGHs Fung Yiu King Hospital Christmas cum Staff Award Presentation Ceremony 202410.1210.12


